
Referat af bestyrelsesmøde den 21.12.2023. 

  

Deltagere: Kim, Claus & Kongsted 

  

Afbud: Jan, Søren, Torben 

   

Godkendelse af referat  

 

Referatet er godkendt.  

 

Nyt fra formanden 

 

Ikke noget nyt 

 

Økonomi 

 

Det ser fint ud økonomisk. 

 

Senior 

 

Thomas Banke, har sagt ja til at træde ind i bestyrelsen, som seniorformand pr. 

generalforsamling i marts. 

 

Vi arbejder konkret med, en løsning på transitions siden. Så vi kan få et bedre flow, 

imellem de ældste ungdomsspillere og seniorer – der er nu sat en plan i gang med 

Stephan fra FCU. 

 

Ungdom  

 

Det er bekymrende så mange medlemmer der mangler fra U9 og nedefter, det er vores 

fødekæde der smuldrer for os. Vi må drøfte det mere konkret, når vi mødes til det første 

møde i 2024.  

 

FC-samarbejde samt Fredericia Fodbold  

 

Fredericia Fodbold:  

 

Der arbejdes på en Hollands tur til foråret. 

 

U13 - Spiller i KFUM over vinter til 1.4.24 – næsten 50 spillere med 5 trænere tilknyttet 



U14 - Kommer til Madsby til vinter frem til 1.4.2024 – næsten 60 spillere dertil trænere 

og Gyrith som ansvarlig 

U15 -Træner i TSIF til nytår, og kommer til Madsby frem til 1.4.24 – 35 spillere, ny ung 

træner startet op Felix med hjælp fra Rasmus 

U17 - Rykker til KFUM for vinter frem til 1.4.24 - Er presset på træner og har behov for 

flere.  

U19 - Fff hold Liga 3 (2) ved Morten H Jensen og Peter Hansen  

 

FCU: 

 

Aktiviteter 

 

Madsby Pige Cup 

- Vi har haft de første møder, og gruppen virker god 

Heste- og kræmmermarked 

- Forberedelserne til næste år er sat i gang 

Klubhus/baner 

 

Klubhus projektet, byggeansøgning er den 20.12 sendt til Kommunen, der forventes 

afklaring på paragraf 8 i uge 1. 

 

Træningstiderne på kunstgræsbanen ligger på vores www, er der ændringer efter nytår. 

Så skal det kommunikeres, med Frank og Svend Erik.  

 

Frivillighed  

 

Alle er enige om, at Frivillighed er en altafgørende ting, for vores fremtid i Madsby. 

Vi har sammen besluttet at Frivillighed i Madsby, er et fast punkt på kommende 

bestyrelsesmøder.  

 

Der er indkaldt til næste møde i gruppen, med Janne, Maria, Kim og Søren 

 

Godt med initiativ med gløgg/æbleskiver i klubhuset i dag, ligesom træner/hjælper 

festen også var et godt arrangement.  

 

Eventuelt 

 

Kongsted orienterede om HD 2026 



Næste møde, torsdag den 06.02 kl. 18.30 – Frank du må gerne lave mad. 

 

Vi skal på næste møde, have generalforsamlingen på plads 


